

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19.00

Plats Romevi

Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Liisa Sjöberg, Janne Flodin,  
Tomas Cassanelli

		<b>Ansvarig</b>
§ 33 Öppnande	Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 34 Dagordning	Dagordningen godkändes.	
§ 35 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes.	
§ 36 Kanslirapport	<ul style="list-style-type: none"><li>- Maria fortsätter bemanna kansliet 1 gång/vecka. Dag och Tid står i föreningskalendern på hemsidan.</li><li>- Ledarträff den 21/3-2018 i samband med årsmötet</li><li>- Framsida / folder för matchprogram. Prata med Björn Sjösvärd i herrlaget.</li><li>- PCB-undersökning på gång.</li><li>- Årsmöte GFF 28/2 19:00. Thomas deltog. Fortsatt problem för föreningarna i de utsatta stadsdelarna i Göteborg. De saknar ledarresurser. De vill nu börja arvodera ungdomsledare. Föreningarna uppmanar GFF att snabba på sitt arbete med att stoppa ”fotbollsdöden”.</li><li>- Kungälvsklippen, rabatthäfte. Informationsträff 20/2 17:00, Robert deltog. Riskfri försäljning, av priset på 100kr så får föreningen behålla 80kr. Ej sålda häften kan återlämnas utan kostnad.</li></ul>	Robert  Thomas
§ 37 Ekonomi	<ul style="list-style-type: none"><li>- Årsberättelsen för 2017 skickad till föreningens revisorer.</li><li>- Thomas har skrivit en verksamhetsberättelse för 2017. Skicka ut för genomsyn av styrelsen.</li><li>- Lokstödsansökan hösten 2017 inlämnad.</li><li>- Styrelsen godkänner att F09 öppnar ett lagkonto med teckningsrätt för Daniel Niklasson xxxxxx-</li></ul>	Maria  Thomas  Maria

	<p>xxxx och Sandra Andersson xxxxxx-xxxx</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Styrelsen godkänner att P08 öppnar ett lagkonto med teckningsrätt för Pernilla Stjernström xxxxxx-xxxx och Richard Stjernström xxxxxx-xxxx</li> </ul>	
§ 38 Sponsring	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nytt avtalsförslag från MAXI diskuterades. Beslut 1 år till där jobbet läggs på ungdomslagen, nu när det inte är någon åldersgräns (F05/06, F07/08 P05/06 och P07/08)</li> <li>- Tempo har börjat sälja bingolotter</li> </ul>	Thomas
§ 39 Fotboll	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Workshop för ledare i 3 mot 3 14/4 10-14:00 (Preliminärt).</li> <li>- Workshop för ledare i 5 mot 5 18/3 10-14:00</li> <li>- Damlaget samarbetar med Skepplanda, detta är fortfarande i sin linda men det verkar bra</li> <li>- Herrarna verkar ha fått ihop gruppen, de verkar ha kul ihop, spelat 2 träningsmatcher 0-0, 2-2</li> <li>- Ungdomslagen har börjat rulla igång men vädret ställer till det.</li> </ul>	<p>Janne</p> <p>Janne</p>
§ 40 Innebandy	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Går fortsatt bra för laget i seriespelet.</li> </ul>	
§ 41 Gymnastik	<ul style="list-style-type: none"> <li>- v12 får gymnastiken besök av fotbollsspelare från våra ungdomslag. Robert kontrollerar lämplig tid/dag.</li> </ul>	Tomas och David
§ 42 Bordtennis	<ul style="list-style-type: none"> <li>-</li> </ul>	
§ 43 Boule	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Hade sitt årsmöte den 26/2. Rullar på som vanligt</li> <li>- De vill ha hjälp till med en föryngring</li> </ul>	
§ 44 Föreningsorganisation/Föreningsutveckling	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Styrelsen har ansökt om medel från Idrottslyftet 2018.</li> </ul>	Maria
§ 45 Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Försäkring traktorn</li> <li>- Det har kommit en offert</li> <li>- Lagfotografering</li> <li>- Vi gör det själva</li> </ul>	
§ 46 Planering	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Planering 2018: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Styrelsemöten måndagar 19:00, 9/4, 7/5, 4/6, 13/8, 3/9, 1/10, 5/11, 1/12 (lördag)</li> </ul> </li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ 5 mot 5 workshop 18/3 10:00-14:00</li> <li>○ Möte Fotbollsalliansen 20/3 18:30 Hermansby</li> <li>○ Årsmöte: 21/3 Fikat till årsmötet och ledarträffen fixar Tomas C</li> <li>○ Vårens arbetsdag: 14/4 9:00-12:00</li> <li>○ 3 mot 3 workshop 14/4 10:00-14:00</li> <li>○ Sommarfotbollskolan: 14-15/6, 18/19-6</li> <li>○ 3-Sammandrag 16-17/6</li> <li>○ RUF-dagen: 25/8 10:00-14:00</li> <li>○ Höstens arbetsdag: 22/9 9-12:00</li> <li>○ Årsfest (70-års jubileum) 20/10</li> <li>○ Höstmöte: 14/11</li> </ul>	
§ 47 Nästa möte	Huvudstyrelsemöte <b>måndagen den 9/4 19:00 2018</b> Romevi Fika: Thomas T	
§ 48 Avslutning		

.....  
Thomas Thunberg  
Ordförande

.....  
Tomas Cassanelli  
Sekreterare